

Questions and Answers # 4 CIC Imaging requirement– CIC 142313

Q1. Can you please confirm that Amendment #1, which completely removes Article 1 of Part 4, makes (b) on page 16 under 2.1.2 as well as 2.1.3 not valid. Do we still need to meet all the mandatory requirements to be able respond to this solicitation?

A1. Amendment #1 was to delete Article 1 – Evaluation Procedures only of Part 4 and replace by:

1. Evaluation Procedures

(a) Bids will be assessed in accordance with the entire requirement of the bid solicitation including the technical and financial evaluation criteria;

(b) An evaluation team composed of representatives of Canada will evaluate the bids.

Articles 1.1 Technical Evaluation to 1.4 Substantiation of Professional Services Rates of Part 4 remain the same.

Yes, all Mandatory requirements identified in Article 1.1.1 – Mandatory Technical Criteria must be met. Failure by a bidder to meet any one of the mandatory requirements will render the Bidder's proposal non-responsive and will not be given further consideration.

Questions et Réponses # 4 CIC Projet de numérisation – CIC 142313

Q1. Pouvez-vous, s'il vous plait confirmer que la modification #1, qui supprime complètement l'article 1 de la partie 4, rend (b) à la page 16 sous 2.1.2 ainsi que 2.1.3 pas valide. Avons-nous besoin de répondre à toutes les exigences obligatoires pour être capable de répondre à cet appel d'offres?

R.1 La modification n ° 1 était pour supprimer l'article 1 - Procédures d'évaluation seulement de la partie 4 et remplacer par:

1. Procédures d'évaluation

(a) Les soumissions seront évaluées en conformité avec l'ensemble des exigences de la demande de soumissions, incluant les critères d'évaluation techniques et financiers;

(b) Une équipe d'évaluation composée de représentants du Canada évaluera les soumissions.

Les articles 1.1 Évaluation technique à 1.4 Justification des taux pour les services professionnels de la partie 4 reste les mêmes.

Oui, toutes les exigences obligatoires définies à l'article 1.1.1 - Critères techniques obligatoires doivent être satisfaits. Si le soumissionnaire ne satisfait pas à une des exigences obligatoires, la proposition sera déclarée non recevable et ne sera plus prise en considération.